
 

 

 

 

Een dikke merci aan iedereen die er was, 
en iedereen die ons steunde! 

 

 

 

Onze actie gisteren was een succes! Meer dan 500 brandweermensen kwamen naar 
Brussel om stem te geven aan de verzuchtingen die leven 

- Eindelijk een valorisatie van specialisaties 
- Een degelijk welzijnsbeleid met onder meer erkenning van kanker als 

beroepsziekte en een sterke aanpak tegen agressie en een preventieadviseur 
niveau 1 per zone 

- Meer middelen en personeel 
- Een fatsoenlijk en respectvol eindeloopbaanbeleid 

Voor deze punten werden we ontvangen bij de minister van Binnenlandse zaken en we 
kregen volgende boodschap 

- Inzake middelen wil de minister de extra middelen die ze vorig jaar vastkreeg in 
het kader van indexatie van de zonale dotaties, voortaan elk jaar voorzien. Ze gaat 
met dit voorstel naar de regering.  

- De minister erkent dat brandweer een zwaar beroep is en vindt dan ook dat 
wanneer dit terug op tafel komt dat brandweer deel uit moet maken van die lijst. 
Het pensioendossier is wel een dossier van de minister van Pensioenen.  

- Om tegemoet te komen aan onze eisen wil ze in de komende periode tweemaal 
per maand met ons aan tafel, om nog voor de zomervakantie af te ronden met een 
onderhandelingscomité met concrete resultaten. 

We starten onze gesprekken op 14 maart 

 

 

 



 

 

 

 

Daarnaast zijn we ook langs geweest bij de minister van Volksgezondheid, omdat we de 
problemen die onze ambulanciers kennen op het terrein ( evaluatie in functie van de 
badge, kledij, te kort aan personeel, gebrek aan eindeloopbaanregeling in hun statuut,…) 
wilden aankaarten. 
 

Op zijn beurt, liet de minister van Volksgezondheid ons weten dat er extra middelen 
zullen vrijgemaakt worden in de komende jaren in het kader van dringende 
geneeskundige hulpverlening, waarvan ook een deel toekomt aan de hulpverleningszones 

Hij was zich ook bewust van de problemen inzake de vijfjaarlijkse evaluatie en de 
gevolgen hiervan op het behouden van de badge. Een ontwerpbesluit zou weldra op tafel 
komen om versoepelingen te voorzien. 

Tot slot hadden we het ook over een mogelijk perspectief inzake erkenning van 
blaaskanker als beroepsziekte en nodige inspanningen omtrent agressie. 

Gezien we in ons verhaal ook het gebrek aan overleg met Volksgezondheid hekelden, 
zullen in de komende ook gesprekken georganiseerd worden 

 

Terug aan de tafel dus, en gezien de timing zullen we deze zomer weten of onze minister 
slaagt in het opzet om daadwerkelijk verschil te maken. We zullen dit in nauwe 
samenwerking met onze afgevaardigden stap per stap evalueren. En uiteraard, een 
onvoldoende zullen we beantwoorden met nieuwe acties 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Un grand merci à tous ceux qui étaient 
présents et à tous ceux qui nous ont 

soutenus ! 
 

 
Notre action d'hier a été un succès ! Plus de 500 pompiers sont venus à Bruxelles pour 
donner de la voix aux revendications qui habitent le monde des pompiers. 

- Enfin une vraie valorisation des spécialisations 

- Une bonne politique de bien-être, y compris la reconnaissance du cancer comme maladie 
professionnelle, une approche forte contre les agressions et un conseiller en prévention 
de niveau 1 par zone. 

- Plus de moyens et de personnel 

- Une politique de fin de carrière décente et respectueuse. 

Pour ces points, nous avons été reçus par la ministre de l'intérieur et avons reçu le message 
suivant : 

- Sur les moyens, la ministre souhaite que les moyens supplémentaires pour les dotations 
zonales qu'elle a obtenus l'année dernière soient dorénavant indexés chaque année. Elle 
va présenter cette proposition au gouvernement.  

- La ministre reconnaît que la lutte contre les incendies est une profession difficile et pense 
donc que lorsque cette question sera à nouveau abordée, les pompiers devraient faire 
partie de la liste. Le dossier des pensions appartient bien à la ministre des pensions.  

- Pour répondre à nos revendications, elle souhaite nous recevoir deux fois par mois dans 
la période à venir, pour conclure avec un comité de négociation avant les vacances d'été 
avec des résultats concrètes. 

Nous commencerons nos discussions le 14 mars 

 

 



 

 

 

 

 

Par ailleurs, nous avons également rendu visite au Ministre de la Santé, où nous avons 
soulevé les problèmes que rencontrent nos ambulanciers sur le terrain (évaluation en 
fonction du badge, habillement, manque de personnel, absence de règles de fin de carrière 
dans leur statut,...). 

En retour, le ministre de la santé nous a informés que beaucoup de moyens ont été dégagés 
dans le cadre de l'aide médicale d'urgence, dont une partie revient également aux zones 
de secours. 

Il est également conscient des problèmes liés à l'évaluation quinquennales et de son 
impact sur le maintien du badge. Un projet de décision sera bientôt déposé pour apporter 
des assouplissements. 

Enfin, nous avons également parlé d'une perspective possible sur la reconnaissance du 
cancer de la vessie comme maladie professionnelle et des efforts nécessaires en matière 
d'agression. 

Comme nous avons également dénoncé le manque de concertation avec la Santé publique 
dans notre article, des entretiens seront également organisés dans les semaines à venir. 

 

De retour à la table, et compte tenu du timing, nous saurons cet été si notre ministre réussit 
à faire bouger les choses. Nous l'évaluerons pas à pas et en étroite collaboration avec nos 
délégués. Et bien sûr, à défaut, nous répondrons par de nouvelles actions. 

 

 


